
 

 

Beantwoording vragen uit de oriënterende commissies 

 

Nummer DOC-19-157306 

Zaaknummer Z-18-046220 

Naam commissielid D. Steltenpool 

Fractie VVD 

Onderwerp Commissievragen VVD cie. B&M 20 mei Zienswijze jaarrekening 

2018 en begroting 2020 Veiligheidsregio 

Datum waarop de vraag is gesteld 21 mei 2019 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de meningvormende commissie. 

Portefeuillehouder Andrea van Langen 

Afdeling Omgevingszaken 

 

Inleiding 

In  de lentenota  wordt  er een  tekort van EUR  104.000,-- op  de afgifte van brandvergunningen                

gebudgetteerd.                                                                                                                                                         

Tijdens  de oriënterende commissievergadering hebben wij gevraagd of de kosten van de afgifte van  

deze vergunningen  niet  aan  de betreffende ondernemers  doorberekend  zouden  kunnen worden.                                                                                                                                                                   

Deze vraag werd door de wethouder ontkennend beantwoord waarbij zij aangaf dat de afgifte van 

deze vergunningen een taak van de Gemeenten betreft.                                                                              

Naar aanleiding hiervan merken wij op dat de brandveiligheid primair een taak van de betreffende 

bedrijven is.                                                                                                                                                             

In de Arbo wetgeving worden  er harde eisen m.b.t. de veiligheid  van werknemers  gesteld en ook 

de brandverzekering ziet toe op  de brandveiligheid, stelt harde eisen en stemt haar premieniveau 

er op af.                                                                                                                                                                    

Wij stellen dus vast dat de brandveiligheid primair een taak van de betreffende ondernemers is en 

dat de afgifte van vergunningen een taak van de Gemeenten is.                                                            

Daarnaast zal het ene bedrijf haar brandveiligheid beter op orde hebben dan het andere bedrijf.      

Dit zal vervolgens weer inhouden dat de Gemeenten meer kosten moeten maken bij bedrijven 

waarbij e.e.a. niet optimaal geregeld is.                                                                                                                             

Is het redelijk dat de belastingbetaler deze extra kosten voor zijn rekening moet nemen? 

 

1.  Zou het niet logisch zijn om de kosten van de afgifte van dit soort vergunningen (net 

zoals bijv. bij de afgifte van bouwvergunningen, paspoorten en rijbewijzen) aan  de 

betreffende ondernemers door te berekenen ? 

antwoord  Ja, wij berekenen de kosten voor de gebruiksvergunning door met een kostendekkend 

tarief.  

2. Zou hiermee de tegenvaller van € 104.000,-- ongedaan gemaakt kunnen worden? 



 

 

antwoord Nee, deze tegenvaller kan met de inkomsten van de leges niet ongedaan worden 

gemaakt.  

De meeste panden in ons bestand zijn niet langer vergunningsplichtig maar 

meldingsplichtig. Voor het in behandeling nemen van een melding mag de gemeente 

geen leges in rekening brengen.   De Rijksoverheid heeft hiervoor gekozen in het kader 

van deregulering. 

 

 


